
Zicht op zorg in de buurt  

Zorg in je buurt, zoals een bereikbare huisartsenpost of 
gezondheidscentrum is belangrijk. Het beroep van huisarts verandert 
door de ontwikkeling van gezondheidscentra. Daar werken huisarts, verpleegkundige en 
apotheek samen vanuit één gebouw. Met bijvoorbeeld ook de fysiotherapeut, 
verloskundige of diëtist. Je kan dan op één plek terecht. Een gezondheidscentrum is  
meer dan een huisartsenpraktijk. Dat betekent ook dat er een andere vraag is naar 
werkruimte. Waar zorgaanbieders zo willen werken is het ook belangrijk dat dit mogelijk 
is. De vraag naar huisartsenzorg stijgt vanwege de toename van het aantal inwoners en 
het feit dat mensen langer leven.  D66 Rijswijk heeft gezien deze ontwikkelingen, de 
toegestuurde brief (RIB 24-056) en de eerder gegeven antwoorden op vragen van 
diverse partijen de volgende vragen: 

• In de toegestuurde brief (RIB 24-056) staat dat in kaart zal worden gebracht wat de 
referentienormen voor huisartsen voor Rijswijk moeten zijn. Wat is de verhouding 
met de norm van de Nederlandse Zorg autoriteit (NZa) over de omvang van 
huisartsenpraktijken? 

• De norm van de NZa uit 2018 staat op 2.095 patiënten per voltijds huisarts. Op basis 
van die norm zou Rijswijk 28,6  voltijds huisartsen nodig hebben. Op dit moment zijn 
dit er volgens de Zorgkaart Nederland 23. Zijn dit ook de cijfers waar het college 
vanuit gaat, klopt deze informatie, of heeft u recentere cijfers? Is het college van 
plan andere normen te gaan hanteren dan de NZa norm? 

• Wat is de verhouding in de gemeenten om ons heen tussen de NZa norm en de 
werkelijke bezetting?  

• Heeft u als college ook mogelijkheden om te sturen op de kwaliteit van de zorg? 
• Bij nieuwbouw en bij herinrichting/transformatie van grotere gebieden in Rijswijk 

spreekt u met de raad over voorzieningen in de buurt en de wijk. Ziet u in oudere 
wijken ook kansen om zorgcentra te ondersteunen bij het vinden van geschikte 
ruimte? Is dit onderdeel van het onderzoek naar voorzieningen dat nu loopt? 

• Er is een vrije artsenkeuze en artsen kennen een plicht om te helpen. Klopt het dat 
huisartsen in Rijswijk, Den Haag, Leidschendam-Voorburg ook patiënten hebben, 
aannemen en behouden van buiten de eigen gemeenten? Is hier zicht op? 

• Welke vorm van samenwerking met buurgemeenten is er nu 
• Bent u het met ons eens dat samen met de buurgemeenten moet worden bekeken 

of regionaal voldaan wordt aan de vraag en de norm? Welke acties lopen er en hoe 
wordt hier gezamenlijk op gestuurd? ? Welke acties onderneemt u om beperkingen 
vanuit andere gemeenten te voorkomen en de focus te leggen op goede zorg en 
samenwerking? 
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